
The illustrations and descriptions herein are applicable to production as of the date of this Technical Data Sheet.	 Revised 7/18/24
The manufacturer reserves the right to, and does from time to time, make changes and improvements in designs and dimensions.	 ©2024 by Bobrick Washroom Equipment, Inc.
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ConturaSeries®
SURFACE-MOUNTED

SANITARY NAPKIN DISPOSAL

MATERIALS:
Container — 18-8, type-304, 22-gauge (0.8mm) stainless steel. All-welded construction. Exposed surfaces have 
satin finish. Integral finger depression for opening cover. Front of container has same degree of arc as front of 
cover and other Bobrick ConturaSeries washroom accessories. Radius on side edges of container match corners 
and edges of cover and other ConturaSeries accessories. 

Cover — 18-8, type-304, 22-gauge (0.8mm) stainless steel with satin finish. Drawn, one-piece, seamless 
construction. Front of cover has same degree of arc as front of container and other Bobrick Contura Series 
washroom accessories. Radius on corners and edges of cover match side edges of container and other Contura 
Series accessories. Secured to container with a full-length stainless steel piano-hinge.

OPERATION:
Cover flips up for disposal of sanitary napkins and for servicing container.

INSTALLATION:
For partitions with particle-board or other solid core, secure with two #8 x 3/4'' (4.2 x 19mm) sheet-metal screws 
(not furnished) at all points indicated by an S, or provide through-bolts, nuts, and washers.

For hollow-core metal partitions, provide solid backing into which sheet-metal screws can be secured. If two 
units are installed back-to-back, then provide threaded sleeves and machine screws for the full thickness of 
partition.

For masonry walls, provide fiber plugs or expansion shields for use with sheet-metal screws, or provide 3/16" 
(5mm) toggle bolts or expansion bolts.

For plaster or dry wall construction, provide concealed backing to comply with local building codes, then secure 
unit with sheet-metal screws.

SPECIFICATION:
Surface-mounted sanitary napkin disposal shall be type-304 stainless steel with all-welded construction; 
exposed surfaces shall have satin finish. Front of sanitary napkin disposal shall have same degree of arc and 
match other Bobrick ConturaSeries accessories in the washroom. Radius on corners and edges of sanitary 
napkin disposal shall complement other Bobrick ConturaSeries washroom accessories. Cover shall be drawn, 
one-piece, seamless construction and secured to container with a full-length stainless steel piano‑hinge. 
Container shall have integral finger depression for opening cover.

Surface-Mounted Sanitary Napkin Disposal shall be Model B-270 of Bobrick Washroom Equipment, Inc., 
Clifton Park, New York; Jackson, Tennessee; Los Angeles, California; Bobrick Washroom Equipment Company, 
Scarborough, Ontario; Bobrick Washroom Equipment Pty. Ltd., Australia; and Bobrick Washroom Equipment 
Limited, United Kingdom.
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Fertige Wandfläche

Die Abbildungen und Beschreibungen in diesem Dokument gelten für die Produktion zum Zeitpunkt der Veröffentlichung dieses technischen Datenblatts.	 Überarbeitet am 18/7/24
Der Hersteller behält sich das Recht vor, von Zeit zu Zeit Änderungen und Verbesserungen an Design und Abmessungen vorzunehmen und tut dies auch.	 ©2024 von Bobrick Washroom Equipment, Inc.

ConturaSeries®
AUFPUTZ-HYGIENEBEHÄLTER

MATERIALIEN:
Behälter – 18-8, Typ 304, 22 Metalldicke (0,8mm) Edelstahl. Vollverschweißte Konstruktion. Sichtbare Oberflächen haben 
eine satinierte Oberfläche. Integrierte Metalldicke zum Öffnen des Deckels. Die Vorderseite des Behälters weist den gleichen 
Bogengrad auf wie die Vorderseite der Abdeckung und anderes Waschraumzubehör der Bobrick ConturaSeries. Der Radius an 
den Seitenkanten des Behälters entspricht den Ecken und Kanten der Abdeckung und anderem Zubehör der ConturaSerie.
Abdeckung - 18-8, Typ 304, 22 Metalldicke (0,8mm) Edelstahl mit Satin-Finish. Gezogene, einteilige, nahtlose Konstruktion. 
Die Vorderseite der Abdeckung weist den gleichen Bogengrad auf wie die Vorderseite des Behälters und anderes 
Washraumzubehör der Bobrick Contura-Serie. Der Radius an den Ecken und Kanten der Abdeckung entspricht den 
Seitenkanten des Behälters und anderem Zubehör der Contura-Serie. Mit einem durchgehenden Klavierscharnier aus Edelstahl 
am Schrank befestigt.

BETRIEB:
Zum Entsorgen von Damenbinden und zum Warten des Behälters lässt sich der Deckel hochklappen.

INSTALLATION:
Bei Trennwänden mit Spanplatte oder anderem Vollkernmaterial sind an allen mit einem "S" gekennzeichneten Stellen zwei 
Blechschrauben Nr. 8 x 3/4" (4,2 x 19 mm) (nicht im Lieferumfang enthalten) zu verwenden oder alternativ Schrauben mit 
Durchsteckmontage, Muttern und Unterlegscheiben bereitzustellen.

Sorgen Sie bei Hohlkerntrennwänden aus Metall für eine solide Unterlage, in die Blechschrauben eingedreht werden können. 
Wenn zwei Einheiten Rücken an Rücken installiert werden, müssen Gewindehülsen und Maschinenschrauben für die gesamte 
Dicke der Trennwand vorgesehen werden.

Stellen Sie für Mauerwerkswände Faserdübel oder Spreizdübel zur Verwendung mit Blechschrauben bereit oder stellen Sie 
Kippdübel oder Spreizdübel mit einem Durchmesser von 5mm (3/16") bereit.

Sorgen Sie bei Gips- oder Trockenbauwänden für eine verdeckte Rückwand, um die örtlichen Bauvorschriften einzuhalten, und 
befestigen Sie die Einheit anschließend mit Blechschrauben.

SPEZIFIKATION:
Der Aufputz-Hygienebehälter besteht aus Edelstahl Typ 304 und ist eine vollverschweißte Konstruktion; die freiliegenden 
Oberflächen sind matt geschliffen. Die Vorderseite des Hygieneabfallbehälters muss das abgerundete Design des 
Hygieneabfallbehälters ergänzt das Design des anderen ConturaSerie-Waschraumzubehörs im Waschraum. Weist den gleichen 
Bogengrad auf wie die das andere Zubehör in der Bobrick Contura serie im Waschraum. Der Deckel hat besteht aus einen 
gezogenen, einteiligen, nahtlosen Konstruktion und wird über die gesamte Länge mit einem Klavierscharnier aus Edelstahl am 
Behälter befestigt. Der Behälter verfügt über eine integrierte Fingermulde zum Öffnen des Deckels

Der Aufputz-Hygieneabfallbehälter ist das Modell B-270 von Bobrick Washroom Equipment, Inc., Clifton Park, New York; 
Jackson, Tennessee; Los Angeles, Kalifornien; Bobrick Washroom Equipment Company, Scarborough, Ontario; Bobrick 
Washroom Equipment Pty. Ltd., Australien; und Bobrick Washroom Equipment Limited, Vereinigtes Königreich sein.
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